

凡有耳的，

HE WHO HAS EARS

就应当听！

TO HEAR!



REV 启

3:22

圣灵向众教会所说的话，

凡有耳的，就应当听！』』

*He who has an ear, let him hear
what the Spirit says to the churches.*

每早晨



MORNING BY MORNING

ISA 赛
50:4-5

主耶和华赐我受教者的舌头，使我知道怎样用言语扶助疲乏的人。**主每早晨提醒**，提醒我的耳朵，使我能听，像受教者一样。主耶和华开通我的耳朵；我并没有违背，也没有退後。

The Lord GOD has given Me The tongue of the learned, That I should know how to speak A word in season to him who is weary. **He awakens Me morning by morning**, He awakens My ear To hear as the learned. The Lord GOD hath opened mine ear, and I was not rebellious, neither turned away back.

一个积极主动的方法

A PROACTIVE APPROACH

1SA 撒上
14:6

约拿单对拿兵器的少年人说：「我们不如过**到未受割礼人的防营那里去**，或者**耶和華為我们施展能力**；因为耶和華使人得胜，不在乎人多人少。」

And Jonathan said to the young man that bare his armour, Come, and let us go over unto the garrison of these uncircumcised: it may be that the LORD will work for us: for there is no restraint to the LORD to save by many or by few.

有一道河

THERE IS A RIVER

PSA 诗
46:4

有一道河，

这河的分汊使神的城欢喜；

这城就是至高者居住的圣所。

*There is a river whose streams shall make glad the city of God,
The holy place of the tabernacle of the Most High.*

☀️ 有一道河

THERE IS A RIVER

EZE 结
47:9

这河水所到之处，**凡滋生的动物都必生活**，并且因这流来的水必有**极多的鱼**，海水也变甜了。这河水所到之处，**百物都必生活。**

And it shall come to pass, that **every thing that liveth, which moveth**, whithersoever the rivers shall come, **shall live**: and there shall be **a very great multitude of fish**, because these waters shall come thither: for **they shall be healed**; and **every thing shall live** whither the river cometh.



神正在说什么？

WHAT IS GOD SPEAKING?

**1KI 王上
19:12**

**地震後有火，耶和華也不在火中；
火後有微小的聲音。**

*And after the earthquake a fire; but the LORD was not in the fire:
and after the fire a still small voice.*